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Protokół Nr LVIII/23 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 21 kwietnia 2023 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas  0;00-5;22) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Sekretarza, Skarbnika, 
kierowników jednostek, naczelników, media oraz wszystkich gości zaproszonych 
przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 15 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 15 Radnych. Nieobecni Radni: Radny K. Korczyński  i Radna 
 G. Polak. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesji towarzyszy wystawa pt.  
„Pojezierze Drawskie”. Autorem wystawy jest Pani Ewelina Berkowska- pracownica 
Starostwa Powiatowego w Drawsku Pomorskim, która jest pasjonatką fotografii.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu wraz ze Starostą S. Cybulą serdecznie 
pogratulowali Pani Ewelinie Berkowskiej pomysłu i wręczyli kwiaty  
z podziękowaniami.  

Głos zabrała Pani Sekretarz- K Szlońska- Getka, która podziękowała Pani 
Eweliniee Berkowskiej za udostępnienie fotografii i pogratulowała talentu.  

 

 

Punkt 2 (czas 5:23- 6:04) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LVIII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych nie wnosił zmian do porządku obrad. 

Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji odbytej w dniu 31.03.2023 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 3196. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Rola i działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim 
oraz informacje na temat sytuacji na rynku pracy w Powiecie Drawskim w 2022 
roku i w I kwartale 2023 roku – druk nr 3170 . 

9. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim 
za rok 2022 oraz plan zamierzeń inwestycyjnych na 2023 – druk nr 3177 i 3178. 



3 
 

10. Inwestycje Powiatu Drawskiego w 2022 roku oraz plany i zamierzenia na lata 
następne – druk nr 3189. 

11. Sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022– druk nr 3175. 

12. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych na lata 2017 - 2025” – druk nr 3176. 

13. Sprawozdanie za rok 2022 z działalności Powiatowego Dziennego Domu 
Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim 
oraz Filii Złocieniec – druk nr 3086. 

14. Sprawozdanie z działalności Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Drawsku 
Pomorskim za 2022 rok – druk nr 3179. 

15. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego dla Powiatu Drawskiego na lata 2017-2022 za rok 2022 – druk nr 
3184. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie : 

a) rozpatrzenia petycji z dnia 6 marca 2023 r. dotyczącej budowy drogi na 
całym odcinku Zarańsko – Olchowiec – druk nr 3162; 

b) rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim – druk nr 3163; 

c) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 – druk nr  3181; 
d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023 – 2038 – druk nr  3182. 
 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

18. Komunikaty i sprawy różne.  

19. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 3 (czas 6:05- 8:10) 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 31.03.2023 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 
protokołu z LVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 31.03.2023 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z  LVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 31.03.2023 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z LVII sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 31.03.2023 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  2 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z LVII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
31.03.2023 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

 

Punkt 4 (czas 8:11- 10:49) 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie 

 z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty 
z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami oraz poprosiła Pana Starostę  
o przekazanie informacji.  
 
 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 
sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami.  
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 

Starosty.  
 
Głos zabrał Radny Z. Dudor, który zapytał o Konwent Starosty, Burmistrzów  

i Wójta i poprosił o przedstawienie ustaleń na temat dożynek. 
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Starosta S. Cybula odpowiedział, że dożynki powiatowe zaplanowano na 
 9  września w Czaplinku, a gdzie dokładnie, to zaplanuje Burmistrz Czaplinka. 

 
 

Punkt 5 (czas 10;51- 29:20) 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim są interpelacje, wnioski i zapytania.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelację? 
 

 Głos zabrała Radna B. Głowacka, która złożyła zapytanie  dotyczące  podjętych 
działań przez Starostę Drawskiego w związku z wszczętym śledztwem prowadzonym 
przez Prokuraturę Rejonową w Wałczu w sprawie przestępstw urzędniczych tj. 
przekroczenia uprawnień w celu osiągnięcia korzyści majątkowych. 
 
Treść  zapytania Radnej B. Głowackiej stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, wniosek lub zapytanie? 

 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który odniósł się do kwestii połączeń 

autobusowych – chodzi o połączenia między Złocieńcem i Drawskiem, czyli autobus 
zabierający uczniów ze Złocieńca do Drawska, do szkoły, gdzie często okazuje się, że 
nie ma miejsc w autobusie.  

 
Następnie głos zabrała Radna H. Samek, która powiedziała, że chciałaby 

wszystkich poinformować, że Zespół Szkół w Kaliszu Pomorskim zdobył I miejsce w 
musztrze, tym samym zakwalifikował się do Zakopanego na dalsze eliminacje. Radna  
H. Samek serdecznie pogratulowała Dyrektorowi szkoły i uczniom.  

 
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu, która złożyła zapytanie z prośbą na 

koniec.  
 
Treść wypowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Punkt 6 (czas 29:21-40:00 ) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który odniósł się do sprawy artykułu 

Radia Szczecin nt. przetargów w Starostwie.  
 
Następnie głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że chciałaby, aby 

odpowiedzi na jej zapytanie udzielił Pan Starosta S. Cybula, a nie Pan W. Włodarczyk- 
Wicestarosta.  

 
Głos zabrał Radny M. Nagórski, który w nawiązaniu do wypowiedzi 

Wicestarosty W. Włodarczyka odniósł się do sprawy z PFRON-em.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że zostawia wszystkie 

dokumenty dotyczące przetargów do wzglądu dla zainteresowanych Radnych.  
 

Głos zabrała Radna H. Samek, która powiedziała, że należy się inaczej skupiać 
na takich pracach, są komisje, powinno się takie sprawy inaczej rozstrzygać.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z obecnych na Sali chciałby 
zabrać głos? 

Nikt więcej w tym punkcie głosu nie zabierał. 

 

Punkt 7 (czas 40:01-52:51) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
-z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są 
sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między 
sesjami.  

Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju była 
nieobecna na sesji, sprawozdanie przedstawił Radny M. Tobiszewski- 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 
 
Treść  złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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 Następnie sprawozdania z działalności Komisji w okresie między sesjami 
złożyli: 
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta; 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- Pan M. Banaszek; 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego- Pani G. Buczek;  
Przewodniczący Komisji Oświaty- Pan R. Kurzątkowski. 
 
 

Punkt 8 (czas 52:52- 1:11:46) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest rola i działalność 
Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim oraz informacje na temat sytuacji 
na rynku pracy w Powiecie Drawskim w 2022 roku i w I kwartale 2023 roku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana H. Andrałojcia- 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy oraz Panią Agnieszkę Kuropatnicką – Zastępcę 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o przedstawienie prezentacji multimedialnej.  

 
Prezentację multimedialną dotyczącą roli i działalności Powiatowego Urzędu 

Pracy w Drawsku Pomorskim oraz informacji na temat sytuacji na rynku pracy w roku 
2022 oraz w I kwartale 2023 przedstawili Pan H. Andrałojć oraz Pani A. Kuropatnicka. 
Podczas prezentacji omówili bezrobocie w województwie zachodniopomorskim, stopę 
bezrobocia w latach 2020-2022, liczbę osób bezrobotnych i wskaźnik bezrobocia w 
gminach, liczbę osób bezrobotnych, strukturę bezrobocia, aktywność osób 
bezrobotnych, pomoc klientom, finansowe wsparcie dla klientów, instrumenty rynku 
pracy, współpracę z partnerami rynku pracy. 
 
Treść przedstawionej prezentacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 

Punkt 9 (czas 1:11:47- 1:24:44) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim za rok 2022 oraz 
plan zamierzeń inwestycyjnych na 2023. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana  
A. Półgrabskiego- Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pom. i omówienie 
sprawozdania.  

 
Głos zabrał Pan A. Półgrabski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych,, który 

szczegółowo omówił przedłożony materiał.  
 
Treść przedstawionych informacji stanowią załączniki nr 9 i nr 10  do protokołu.  
 
Na salę narad przybył Radny K. Korczyński- stan Rady Powiatu wynosi  
16 Radnych. 
 
 

Punkt 10 (czas 1:24:45- 2:01:52 ) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są inwestycje Powiatu 
Drawskiego w 2022 r. oraz plany i zamierzenia na lata następne. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana M. Szulista- 

Inżyniera Powiatu o przedstawienie informacji. 
 
Głos zabrał Pan M. Szulist-  Inżynier Powiatu, który omówił inwestycje w roku 

2022, zaplanowane na rok 2023, transport publiczny, publiczny transport zbiorowy  
w 2022 r. i 2023 r., transport na życzenie  
 
Treść przedstawionych informacji stanowi załącznik nr 11  do protokołu.  
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 10 minut przerwy.  
 

Punkt 11 (czas 2: 23:29-  2:30:27) 

Po przerwie  Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę 

Kowalik- pełniącą obowiązki Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Drawsku Pom.  
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Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12  do protokołu.  
 
 Głos zabrała Radna B. Głowacka, która poprosiła o informacje i zachęcenie osób 
do starań, jeżeli chodzi o programy „Mieszkanie dla absolwenta” i „Dostępne 
mieszkanie”, a także informacje dotyczące rodzin pomocowych. 
 

Odpowiedzi udzieliła Pani K. Kowalik- pełniąca obowiązki Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom.  

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która poprosiła o informacje na temat rodzin 

pomocowych.  
 

Odpowiedzi udzieliła Pani K. Kowalik- pełniąca obowiązki Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom.  
 
 Następnie pytanie zadał Radny C. Turczyk, który spytał czy Pani K. Kowalik jest 
pełniącą obowiązki Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie? 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, że jest ogłoszony konkurs na 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
 

Punkt 12 (czas 2:30:28- 2:31:50) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2022 z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
na lata 2017 - 2025”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę 

Kowalik- pełniącą obowiązki Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Drawsku Pom. i omówienie sprawozdania za rok 2022 z realizacji „Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2017 - 2025”. 

 
 
Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13  do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 13 (czas 2:31:51- 2:45:21) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie za rok 
2022 z działalności Powiatowego Dziennego Domu Samopomocy – Ośrodka 
Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Drawsku Pomorskim oraz Filii Złocieniec. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią J. Orzepowską- 

Kierownika Dziennego Domu Samopomocy – Ośrodka Rehabilitacyjno – Kulturalnego 
w Drawsku Pomorskim i omówienie sprawozdania.  

 
Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik nr 14  do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Pytanie zadał Radny C. Turczyk, który spytał jakie są zamierzenia Zarządu w 

sprawie przekazania pomieszczeń Dziennego Domu Samopomocy szpitalowi im. Matki 
Teresy z Kalkuty? 

 
Odpowiedzi na zapytanie udzielił Starosta S. Cybula, który powiedział, że 

sprawa pomieszczeń i przeprowadzki jest ustalana z dzierżawcą szpitala i czekamy na 
ich decyzję.  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Punkt 14 (czas 2:45:22- 2:59:25 ) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z działalności Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej w Drawsku Pomorskim za  
2022 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Magdę 

Madalińską- Dyrektora Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej w Drawsku Pomorskim 
i omówienie sprawozdania.  

 
Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o omówienie jakie są oczekiwania  

i zapotrzebowania na dzień dzisiejszy. 
 
Pani M. Madalińska- Dyrektor Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej  

w Drawsku Pomorskim omówiła oczekiwania i zapotrzebowania.  
 
Następnie odbyła się dyskusja na temat dostępnych miejsc w Placówce 

Opiekuńczo- Wychowawczej w Drawsku Pomorskim. 
 

Punkt 15 (czas 2:59:26- 3:05:20 ) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie  
z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
Drawskiego na lata 2017-2022 za rok 2022. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Jolantę 

Banaszek- Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i omówienie sprawozdania.  
 

Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 

przedstawionego materiału? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Głos zabrał Radny M. Nagórski, który serdecznie podziękował Pani Naczelnik 

za pracę przy gromadzeniu, analizowaniu danych i koordynowanie działań 
wspierających poradnictwo. 
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Punkt 16 (czas 3:05:21- 3:21:42) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 marca 2023 r. dotyczącej budowy drogi 
na całym odcinku Zarańsko- Olchowiec. 

 
Komentarz do uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Marek Banaszek.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 marca 2023 r. dotyczącej budowy drogi 
na całym odcinku Zarańsko- Olchowiec. 

 
 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosów „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVIII/390/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 marca  
2023 r. dotyczącej budowy drogi na całym odcinku Zarańsko- Olchowiec. 
 
1 głos nie został oddany. 
Nieobecny Radna G. Buczek, Radna G. Polak, Radna H. Samek, Radny C. Turczyk. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
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Komentarz do uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Marek Banaszek.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosów „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVIII/391/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 
Nieobecny Radna G. Buczek, Radna G. Polak, Radna H. Samek, Radny C. Turczyk. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Pani Skarbnik 

 J. Andrykowska ze względu na przeziębienie nie może komentować projektu uchwały, 
odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 
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Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVIII/392/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2023. 
 
 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała czy Radni 

mają pytania do uchwały?  
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

 
 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LVIII/393/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 
 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Punkt 17 (czas 3:21;43- 3:22;55) 
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Głos zabrał Starosta, który powiedział, że odnośnie pierwszej interpelacji, 

złożonej przez Radną B. Głowacką odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, odnośnie 
pozostałych interpelacji Starosta poprosił o zabranie głosu Wicestarostę  
W. Włodarczyka.  

 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że przekaże  

i skonsultuje tą sprawę. Na bieżąco PKS ma informację na temat przywożonych 
uczniów, jak i innych pasażerów- sprawdzimy, czy jest przeładowanie, czy nie, może 
będziemy mogli wprowadzić jeszcze jeden autokar. Na dzień  dzisiejszy nie mamy 
problemów jeśli chodzi o tabor, mamy problemy z kierowcami.  

 
 
 

Punkt 18 (czas3:22;56- 3;32;35) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma komunikaty  

i sprawy różne? 
 
Głos zabrał Radny M. Nagórski, który spytał Starostę czy była interwencja do 

GDDKiA w sprawie rond, ewentualnie 11-go Płk. Piechoty, bo miało być to zadanie 
realizowane przez GDDKiA. Radny M. Tobiszewski mówi, że w gminie jest informacja, 
że na jesień ma ruszyć taki remont ulicy 11-go Płk. Piechoty, tylko czy GDDKiA będzie 
zainteresowana i czy zdąży zrobić projekty do tego czasu, czy temat jest znany i czy jest 
już  jakaś odpowiedź.  

 
Głos zabrał Starosta, który powiedział, że trwają rozmowy i może nawet będzie 

to wcześniej. GDDKiA się przygotowywała wcześniej i planują rozpocząć 
modernizację i przebudowę 11-go Płk. Piechoty dużo wcześniej.  
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Nikt z Radnych komunikatów nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 19 
  

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 12:50 zamknęła LVIII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
  Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 


